



## Studierådsmötesprotokoll 2013–10–16

<b>Närvaro:</b>	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Christian Hernvall	Studierådssekreterare
	Per Ahlbom	Jämlikhetsombud
	Jens Gustafsson	Studierådets Webbansvarig
	Amelia Andersson	
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Filippa De Laval	Funktionär inom Studierådet
	Peter Seimar	Funktionär inom Studierådet
	Tomas Harryson	
	Mikaela Carlsson	fr.o.m. §6
	Elin Nilsson	fr.o.m. §6
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, fr.o.m. §10

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet öppnat kl 12:08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen  
Mötet **beslöt**  
**att** lägga till punkten 14.1, Flerdimensionell Analys till dagordningen.  
**att** godkänna dagordningen med ovanstående ändringar.
- §5 Föregående mötes protokoll  
Mötet **beslöt**  
**att** bordlägga godkännandet av föregående mötes protokoll till nästa möte på grund av rättningar.
- §6 Meddelanden  
Per Ahlbom har varit på möte med LIBE-gruppen på Teknologkåren. De har planer på att anordna en studentkväll med föreläsningar på tema jämlikhet och likabehandling. Gruppen diskuterar även vad de ska jobba med under läsåret. Per har även gjort sig själv (och andra Jämlikhetsombud) lättare att kontakta via sektionshemsidan.

Alexander Pieta Theofanous har varit på Teknologkårens Utbildning om Utbildning tillsammans med Filippa De Laval, vilket var intressant. Där fick man bland annat information om Teknologkårens struktur och hur de arbetar.



Alexander Pieta Theofanous meddelade att Anders Holst kommit med förslag om ändringar i kursen Endimensionell Analys. Han vill kompensera färre övningstillfällen med frågetimmar. En enkät kommer skickas ut till studenter som läser kursen nu, och kanske även till äldre studenter som läst den förut. Anledningen till ändringarna är bristande ekonomi, vilket betyder att någonstans måste pengar sparas. Se Bilaga 1 för mer information. Filippa De Laval föreslog att det kan ges fler övningar och prov på webben, i MapleTA. Alexander Pieta Theofanous svarade att Matematikinstitutionen testat idén för tillfället. Peter Seimar ansåg att mer pengar kommer förloras om det dras in på undervisningen nu, eftersom färre studenter då kommer att klara kursen. Per Ahlbom tillade att mycket pengar fås då studenter tar examen, vilket stärker Peters poäng. Per tyckte också att konceptet frågetimmar fungerade dåligt när han läste kursen. Ytterligare förslag och synpunkter från studenter uppskattas och skickas förslagsvis till Studierådsordförande.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Världsmästaren är med i en nystartad arbetsgrupp med fokus på nollning för utbytesstudenter. Alla som vill är välkomna att vara med. Anteckningar finns från förra mötet. Filippa De Laval meddelade att gruppen väntar information från Teknologkåren. Kontakta Världsmästare eller Filippa om du vill engagera dig.

- §7 Information från Externa Representanter Alexander Pieta Theofanous meddelade att Per Andersson, programledaren för D, har pratat med studierektorn på D angående ändringar i kursserien Ingenjörprocessen. Studierådet vill ha möte om kursernas framtid, vilket lärare är positiva till. Mötet kommer äga rum i början av november eller december.
- §8 Valärenden och nomineringar Följande personer föreslogs entledigas från posten Förstasuppleant i Programledningen för D
- Carolina Sartorius, dat11csa.
- Följande personer nominerades till Förstasuppleant i Programledningen för D mandatperioden 2013-10-16 – 2013-12-31
- Filippa De Laval, dat13fde.
- Följande personer nominerades till Andrasuppleant i Programledningen för C mandatperioden 2013-10-16 – 2013-12-31
- Tomas Harryson, dic12tha.
- Följande personer kandiderade till Tredjesuppleant i Institutions-



styrelsen för Designvetenskap mandatperioden 2013-10-16 – 2014-06-30

- Kristoffer Leo, mat09kle.

#### Mötet **beslöt**

**att** nominera Filippa De Laval, dat13fde, till Förstasuppleant i Programledningen för D 2013-10-16 – 2013-12-31.

**att** nominera Tomas Harryson, dic12tha, till Andrasuppleant i Programledningen för C 2013-10-16 – 2013-12-31.

**att** nominera Kristoffer Leo, mat09kle, till Tredjesuppleant i Institutionsstyrelsen för Designvetenskap 2013-10-16 – 2014-06-30.

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet mandatperioden 2013-10-16 – 2014-06-30

- Carl Nilsson Nyman, mat10cni.
- Sara Lindgren, dic13sli.
- Fredrik Åkerberg, dt09fa2.
- Elise Eborn, ast13eeb.
- Elin Nilsson, ita10eni.
- Mikaela Karlsson, dat12mk1.
- Amelia Andersson, bas12aan.

#### Mötet **beslöt**

**att** besluta om ovanstående personer i klump.

**att** välja klumpen till Funktionär inom Studierådet mandatperioden 2013-10-16 – 2014-06-30.

#### §9 Avslutade kurser

Alexander Pieta Theofanous har skickat mail till el-företag och organisationer inom hållbar utveckling, där han efterfrågar projekt med tema hållbar utveckling som är relevant för Datateknik, och som kan användas i kursen Fysik för CD.

Alexander Pieta Theofanous kommenterade att kursen Datorer och Datoranvändning fått många bra kommentarer i sina CEQ-enkäter, däremot så är han besviken över att svarsvfrekvensen låg på ungefär 60

#### §10 Pågående kurser

*Webbsäkerhet.* Jens Gustafsson meddelade att examinatorn var oföberedd och inte gav relevant kritik på redovisningen av ett projekt i kursen. Redovisningen/mötet var därmed bara slöseri på



tid. Jens önskar att relevant kritik framförs i framtiden.

*Avancerad Datasäkerhet.* Peter Seimar sade att det finns fel och saknas information i laborationshandledningen i kursen, vilket ledde till problem under laborationens gång. Dessa fel kan upptäckas och rättas till om kursansvariga läser igenom och går igenom laborationen. Peter tyckte även att föreläsningarna var ointressanta, samt att föreläsninganteckningarna kunde förbättras. Det var också svårt att få fram svaren till quiz:en i kursen.

*Avancerade Algoritmer.* Fredrik Åkerberg förmedlade att studenter är kritiskt inställda till att många gästföreläsare tas in i kursen, vilket gör att den ursprungliga föreläsaren, som uppskattas av många, inte får så mycket plats.

*Datorgrafik.* Peter Seimar tyckte att kursen var bra och allmänbildande.

*Realtidssystem.* Per Ahlbom tyckte att föreläsaren endast högläser ur slides:en.

- §11 Storting Det första Stortinget hölls förra tisdagen, och var lyckat enligt närvarande. Det var dock inte så många studenter utanför Studierådet som var med. En del nya Funktionärer skaffades.
- §12 Införande av "Årskursrepresentant" Att vara Årskursrepresentant innebär att vara kursombud i samtliga kurser under ett läsår. Dessa ska ge en överblick över en hel årskurs (i kontrast till per kurs som vanliga kursombud ger). Konceptet togs upp på Stortinget. Studierådet har pratat med Vice Kårordförande för Utbildningsfrågor. Per Ahlbom tyckte att det kan vara svårt att få in C:are på posten, samt att fylla posten överhuvudtaget. Ett förslag för att upplysa om och fylla posten var att hålla kaffejippo och ge information mellan föreläsningar. En motion om införandet av posten kan skrivas till ett sektionsmöte när det finns bevis på att konceptet fungerar.
- §13 Funktionärsagenda Jens Gustafsson meddelade att han haft idéer på en CEQ-mobilapp, där man kan fylla i och modifiera CEQ-svar under kursens gång, för att sedan kunna skicka in enkäten i slutet av kursen. Närvarande på mötet var positiva till idén.

Alexander Pieta Theofanous vill ha förslag till kickoff-aktiviteter. Laserdome och bowling har hittills varit uppe som förslag.



Alexander Pieta Theofanous meddelade att det hålls Bokbyte ikväll i Idét.

§14.1 Flerdimensionell  
Analys

Fredrik Åkerberg meddelade att många studenter som ska läsa Flerdimensionell Analys har hört ett rykte om att kursen ska bli matlab- och maple-baserad. Detta rykte stämmer inte, utan kursformatet har inte ändrats sen förra kursstarten.

§14.2 Övrigt

Mötet diskuterade bristen på tillgängliga studieplatser i E-huset för D- och E-studenter, i och med att många studenter från andra program och fakulteter lockas till den nyrenoverade studiemiljön. Även mikrovågsugnarna i sektionslokalerna i E-huset blir snabbt upptagna och köer bildas under luncherna av samma anledning. Enligt Fredrik Åkerberg så kommer ekonomerna få nya studieplatser snart, vilket gör att inte lika många kommer vara i E-huset. Frågan om man ska begränsa access till studieplatser och mikrovågsugnar endast till studenter som läser kurser i E-huset diskuterades. En del mötesdeltagare var överens om att det går att genomföra men med nackdelen att det blir mycket arbete och kan ge en dålig stämning. Alexander Pieta Theofanous ska se om det går att hyra/låsa upp 33xx-salarna och använda dem som studierum. Jens Gustafsson tillade att studenter inte har access till Matteannexets studieplatser förutom under vardagarna på föreläsningstid, vilket anses som slöseri på studieplatser. Alexander Pieta Theofanous ska prata med Husstyrelsen och se var det finns studieplatser, så att de kan sprida informationen till studenter.

Elin Nilsson och Tomas Harryson meddelade att de under brandövningen satt i ett grupprum bredvid Fikafika, och knappt kunde höra brandlarmet. Problemet bör tas upp snarast.

§15 OFMA

Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet avslutat kl 13:01.

Vid protokollet

Justeras

Christian Hernvall  
Studierådssekreterare

Alexander Pieta Theofanous  
Studierådsordförande



## Bilaga 1, Anders Holsts anteckningar

Övnings- och föreläsningstillfällena i EnDimen planeras att minska, i både A- och B-spåret. Mattecentrum vill införa Frågetimmarsom ett komplement. Frågetimmarna kommer bestå av att 3:e våningen i MH bokas, där varje sal besitts av en lärare som svarar på frågor. Dessa frågetimmar skall gå samtidigt/gemensamt för alla som läser endim (alla 1100).

Anledningen till att man drar ner på tillfällena är pengar. Pengar saknas. Matteinstitutionen har ritat upp en plan rörande hur mycket som det ska dras ner på. Det är osannolikt att denna plan ändras inför nästa LOT-möte. Sänkningen är tänkt att vara temporär men det finns en oro om att ändringen blir permanent. Därför, eller ifall att det sker, så behövs alternativ som upprätthåller hög kvalitet på utbildningen.

På mötet beslöt vi att vi (Studierådsordförandena) snabbt skall utforma en enkät som Anders Holst ansvarar för när ut till samtliga elever som läser Endim. Enkäten skall ta reda på om eleverna är bekväma med antalet timmar som ges nu, samt vad man önskar höja resp sänka (så att potentiella ändringar är ekonomiskt rättfärdigade).

Utöver detta så fördes det fram att studenter är intresserade av webbalternativ - föreläsningar på webben, vilket besparar skolan pengar samtidigt som de lär ut lika mycket som innan".

Övriga kommentarer från mötet:

- Mer övningar i A1 än A2 pga rostiga mattefärdigheter
- CEQ-resultat visar att studenter som läser LinAlg och FlerDim vill ha mer övningstillfällen.
- Sänkning av schemalagda moment skadar svagare elever. Dock så är mer disciplinerade studenter ok med mindre schemalagda moment. Dock så riskerar man att man inte cementerar det "ingenjörsmässiga" eller rättatänket, då övningsledare inte har samma slagkraft i sin utläring.
- Web-föreläsningar är ett gångbart alternativ först när det verkligen granskats. I skrivande stund finns det inga planer på att implementera det som alternativ, men matteinstitutionen är optimistiska inför framtida införanden.